



التاريخ: 17 نوفمبر 2025 Date: 17 November 2025

Messrs. Abu Dhabi Securities Exchange

السادة/ سوق أبو ظبى للأوراق المالية

## Sub: The Timing of Board of Directors meeting for Anan Investment Holding PJSC, No. (5) for 2025

## الموضوع: تحديد موعد اجتماع مجلس إدارة شركة عنان للاستثمار القابضة ش.م.خ رقم (5) لسنة 2025

With reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of Anan Holding Investment PJSC (the "Company") will hold a meeting on Thursday, 20 November 2025 at 4:00 pm, to review the project progress and discuss other matters related to the company, as well as any additional items may be raised during the meeting.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، نود إحاطتكم بأن مجلس إدارة شركة عنان القابضة للاستثمار ش.م.خ ("الشركة") سيعقد اجتماعاً يوم الخميس الموافق 20 نوفمبر 2025 في تمام الساعة 4:00 مساءً، للاطلاع على مراحل سير المشروع و مناقشة امور اخرى تخص الشركة و اي بنود اخرى يتم طرحها خلال الاجتماع.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

**Anan Investment Holding PJSC** 

**Tel:** 00971 2 1234567

Fax: 00971 2 1234567

عنان للاستثمار القابضة ش.م.خ



ها تف: 00971 2 1234567 فاکس: 00971 2 1234567

صندوق بريد: 12345 Abu Dhabi, United Arab Emirates العربية التحدة العربية التحدة العربية التحدة العربية التحدة العربية العربية التحدة العربية التحدة العربية العربية التحدة العربية التحدة العربية الع